
  

       Łódź  21.01.2022

       Robert Pawlak               
   Radny Rady Miejskiej               
              w Łodzi                       

Szanowna Pani 
Hanna Zdanowska
Prezydent Miasta Łodzi

INTERPELACJA 
w sprawie montażu progów zwalniających na ulicy Brójeckiej

Podczas dyżuru w siedzibie Rady Osiedla Wiskitno mieszkańcy zgłosili potrzebę 
podniesienia bezpieczeństwa pieszych poruszających się po ulicy Brójeckiej. Na 
odcinku tej ulicy między ulica Kolumny a Czternastu Straconych znajduje się chodnik. 
Przy ulicy Czternastu Straconych ów chodnik się kończy, a piesi przechodzą przez ulice 
w kierunku ulicy Czternastu Straconych np. w drodze do szkoły. Niestety kilka metrów 
dalej znajduje się łuk drogi gdzie kierowcy, mają mocno ograniczona widoczność. 
Jednocześnie bardzo często poruszają się z dużą prędkością, stwarzając tym samym 
realne zagrożenie dla pieszych.
Wnoszę o montaż progów w okolicy znajdującego się tam przystanku autobusowego 
oraz wycięciu krzewów ograniczających widoczność. 
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